

<b>Datum</b>	Donderdag 8 januari 2015
<b>Tijdstip</b>	18:00
<b>Locatie</b>	E139
<b>Aanwezig</b>	Marlies Aerts, Frank Bax, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Nathalie Geraerts, Marnick Hermans, Jurn Krux, Hanne Loyens, Arne Nys, Eline Ordies, Michelle van der Meer.
<b>Verontschuldigd</b>	Michiel Arnouts, Lucas Bellens, Gerry Benaets, Michael Hayen, Pieter Huybrechts (Volmacht aan Eline Ordies), Laurens Kempeneers, Willemien Marnef, Tobias Proost (Volmacht aan Dorien Eerdeken), Alain Robert, Marion Wittenberg.
<b>Verslagnummer</b>	Eline Ordies
<b>Voorzitter</b>	Dorien Eerdeken

## **1 Korte introductie pijlerstructuur**

Omdat er onder verschillende nieuwe leden verwarring bestond rond de pijlerstructuur en deze hen nooit concreet werd toegelicht, werd deze vergadering geopend met een korte introductie.

De pijlerstructuur bestaat uit de drie pijlers Studentenraad, Onderwijs en Student.

Onder Studentenraad vallen de voorzitter, de secretaris, de communicatieverantwoordelijke en de financieel beheerder.

Onder Onderwijs vallen de ondervoorzitter Onderwijs en alle leden van de Studentenraad die in de Onderwijsraad zetelen.

Onder Student vallen de ondervoorzitter Student, de cultuurcoördinator, de sportcoördinator, de verenigingscoördinator en alle leden van de Studentenraad die in de Raad voor Studentenvoorzieningen zetelen.

De overige leden van de Studentenraad kunnen vrij kiezen bij welke pijler ze aansluiten. Dit jaar werd de bewuste keuze gemaakt niet uitdrukkelijk met de pijlerstructuur te werken, daar wij niet zo'n grote Studentenraad zijn. De pijlerstructuur vergemakkelijkt bijvoorbeeld werkgroepen door te focussen op de pijler waar het onderwerp toe behoort. In de toekomst kan dit zeker een handig instrument zijn om efficiënter te werken.

## **2 Goedkeuringen en opvolging**

### **2.1 Goedkeuring verslag 18-12-2014**

Er werden verschillende opmerkingen met betrekking tot het verslag geformuleerd.

Punt 2.2 (Faculteitsraad GLW) kan niet in het verslag bestaan, daar er niemand van GLW aanwezig was voorgaande AV.

Punt 4.1 (draaiboek OMT's) voorziet niet in de opvolging-opmaak, hoewel Eline diende na te vragen hoe het met de gender-verdeling zit binnen het OMT.

Punt 4.2 (peter-meterwerking) en punt 5.4 (cultuursubsidie) worden niet als uitgebreid genoeg ervaren in het verslag. Afwezigen kunnen uit de gegeven bewoordingen niet afleiden wat er precies gezegd werd vorige AV. Bij punt 5.3 moet ook nog vermeld worden dat het verenigingsdocument werd goedgekeurd.

Het verslag wordt niet goedgekeurd. Er zal een verbeterde versie rondgestuurd worden.

Frank past het verslag aan.

## 2.2 Opvolging verslag 18-12-2014

Het is onduidelijk of Tobias reeds toegang heeft gevraagd en/of gekregen tot de schermen van de KHLim, daar hij afwezig is.

Tobias zal toegang vragen tot de schermen van de KHLim.

Er werd vorige vergadering aangegeven dat er studenten zijn met een openstaande boete op hun oude PBL-kaart, ondanks het feit dat ze geen boeken meer in hun bezit hebben. Om dit probleem op te lossen dienen de namen van de betrokken studenten doorgegeven te worden aan Frank, aangezien dit bij de bib zelf geregeld moet worden.

De namen dienen aan Frank doorgegeven te worden. Hij regelt dit dan met de PBL.

Er wordt een oproep via de Facebook-pagina gedaan zodat studenten die nog een boete hebben staan op hun kaart hun naam doorgeven.

Noot: bovenstaande oproep geldt enkel voor studenten die om onverklaarbare reden een openstaande boete op hun kaart hebben staan. Boetes als resultaat van laattijdige inlevering vallen hier logischerwijze niet onder.

Er wordt duidelijkheid geschept omtrent de precieze bewoordingen van de poll die binnen de Facebook-groep geplaatst zal worden om te peilen naar een eventuele herverdeling van de vergaderlocaties. Er wordt beslist dat men zal vragen welke locatie de voorkeur heeft voor de AV-leden. De drie mogelijke antwoorden van de poll zullen zijn: 'maakt niet uit', 'Hasselt' en 'Diepenbeek'. De optie 'maakt niet uit' impliceert dat men tevreden is met de huidige verdeling.

Dorien stelt de poll op binnen de Facebook-groep.

Bij navraag blijkt dat het geen verplichting is om een veelvoud van 3 SP te hanteren, dit is slechts een voetnoot. De 'twaalf' duidde binnen de toegelichte nota op het aantal opleidingsonderdelen per academiejaar en niet op het aantal studiepunten, er is hier dus geen probleem met de masterproeven.

De genderverdeling binnen het kader van de OMT-werving moet bekeken worden in het licht van het gehele OMT, en dus niet enkel op de afgevaardigde studenten.

Omtrent de problematiek van de al dan niet afgeschafte zondagavondbussen wacht men nog steeds op concretere informatie. De informatie met betrekking tot de geviseerde lijnbussen wordt bezorgd aan Sofie Hoste.

De problemen die ontstonden in het kader van de stuk gegane lamp in gebouw E en de dienst MAT die deze niet kon herstellen omdat dit deel van de campus niet onder hen viel zullen worden behandeld door Frank en Jan van Hoof.

Frank zal samenzitten met Jan van Hoof om dit te bespreken.

Het verslag van de Sportraad moet nog worden doorgestuurd.

## 3 Terugkoppeling raden

---

### 3.1 Faculteitsraad REC

Er is nog geen verslag van de Faculteitsraad. De volgende Faculteitsraad is afgelast, dus een verslag zal waarschijnlijk nog even op zich laten wachten.

### 3.2 FPC REC

De lockers zijn nog steeds quasi altijd gesloten. Er wordt geopteerd om opnieuw dagelijks controles uit te laten voeren of deze wel op het einde van de dag worden leeggemaakt door de student. Er is ook een locker zonder deur.

Frank regelt dit met MAT.

De auditoria en lokalen zijn 's morgens vaak gesloten, hoewel men reclame maakt om op die locaties te gaan studeren.

De WIFI-problemen blijven aanhouden.

De boeken zijn niet steeds op tijd bij de boekhandel. Er worden ook problemen met het aantal boeken en de openingsuren ervaren.

Er zijn nog steeds te weinig stopcontacten. Er werd echter een pilootproject opgestart waarbij een lokaal werd omgebouwd, zodat er meer stopcontacten zijn. De evaluatie volgt volgende Faculteitsraad.

## 4 Onderwijs

---

### 4.1 Terugkoppeling OWR 8/1

De samenstelling van de uurroosters is door de verschillende onderwijssystemen en de hoeveelheid aan keuzevakken een complex gegeven. Het vrijgeven van de uurroosters zal in de toekomst efficiënter gebeuren, daar men een verzamelpunt heeft gecreëerd per faculteit en indien mogelijk niet langer zal wachten op alle facultaire uurroosters om ze te publiceren.

Het SOHO-project van de AUHL werd voorgesteld. Dit pilootproject bestaat er uit dat er zo veel mogelijk ideeën verzameld worden om de kloof tussen het secundair onderwijs (SO) en het hoger onderwijs (HO) te

overbruggen. Zowel de PXL als de UHasselt worden in dit project betrokken, daar afgestudeerde scholieren naar beide richtingen stromen.

De onderwijskundige basis voor het dagsysteem werd toegelicht. Hierbij werd uitgelegd hoe de concrete studiebelasting werd berekend aan de hand van het blokkensysteem binnen Geneeskunde. De belangrijke rol van het OMT werd hierbinnen onderstreept, net zoals het belang van activerend onderwijs (zelfstudie) en het bewaren van het beperkt aantal contacturen.

Eline zal de powerpoint opvragen en doorsturen naar de geïnteresseerden.

Er werd gevraagd of StuRa gedurende de volgende OWR (5/2) de resultaten van de enquête kan toelichten.

Eline zal vragen of dit verder in de toekomst kan plaatsvinden, daar men eerst graag de WG die de resultaten zal bespreken wil afwachten.

## 5 Student

---

### 5.1 Arena de Evolucion

Decaan Piet Stinissen wil in samenwerking met kunstenaar Koen Van Mechelen een cultureel project opzetten, waarbij een boksring het strijdtoneel is van een heus debat. Hierbij wordt aan StuRa gevraagd of er interesse is om mee te werken, vooral omdat hij het een spijtige zaak vindt dat er zo weinig studenten betrokken worden bij zulke discussieavonden. Hij zoekt geïnteresseerde StuRa-leden die samen met hem willen brainstormen en helpen groepjes studenten aantrekken die in de boksring willen debatteren over bepaalde onderwerpen met experts en wetenschappers. Nieuwe onderwerpen om die avond te behandelen mogen ook nog steeds worden aangereikt.

Marlies en Michiel geven aan dat ze geïnteresseerd zijn.

### 5.2 Draaiboek filmavond

Er wordt gevraagd hoe het mogelijk is om de doodle voor de ticketverkoop op te stellen op dag 11 tijdens een AV in samenhang met de goedkeuring van de films en het budget op dag 10. Er wordt verduidelijkt dat bij de doodle de AV enkel de doelgroep is en dit perfect via mail kan gebeuren.

Verder wordt nog opgemerkt dat Ines Boonen verkeerd werd geschreven ('Inez').

Hierna werden geen opmerkingen meer geformuleerd.

### 5.3 Enquête Studentenvoorzieningen

Er wordt gevraagd naar een echt verslag waarbij de resultaten worden toegelicht. Er zal op 9 februari een WG hierover plaatsvinden.

De enquête zal ook bij de Raad voor Studentenvoorzieningen worden voorgesteld door Frank.

De opmerking wordt gemaakt dat men in de enquête objectief moet blijven en gewoonweg de cijfers dient voor te stellen. Een voorbeeld is p. 26 waarbij wordt geconcludeerd dat 'dit zou verder gereduceerd moeten worden in de toekomst.'

Frank roept de WG samen en zal de enquête voorstellen bij de RvS

## 5.4 Nieuwe richtlijnen cultuursubsidies

Er werden geen opmerkingen geformuleerd voor de website.

Iedereen kan een subsidie aanvragen, dus ook mensen buiten de UHasselt, zolang de hoofddoelgroep maar UHasselt studenten is. Er wordt opgemerkt dat het beter is om de naam van de aanvrager te vermelden. Zo kan bijvoorbeeld ook belangenvermenging binnen de Studentenraad vermeden worden, daar men weet van wie de aanvraag komt. Verder zou er een koppelteken geplaatst moeten worden tussen UHasselt en studenten (UHasselt-studenten), omdat dit anders voor verwarring zorgt. Tenslotte wordt opgemerkt dat 'dit bekend dat er op minstens 1 manier' best vervangen wordt door 'dat er op minstens één manier'.

De nieuwe richtlijn zal verder uitgewerkt worden.

## 5.5 Aanvragen cultuursubsidie

De Italiaanse avond van Filii Lamberti wordt goedgekeurd voor een bedrag van 300 euro.

De Comedy Night van Filii Lamberti wordt goedgekeurd voor een bedrag van 250 euro.

De aanvraag van Commeatus wordt teruggestuurd wegens een onvolledige begroting.

De aanvraag van StuRa wordt volgende AV gepland.

# 6 *Varia*

---

## 6.1 Mededelingen

Op 28 februari zal er een vormingsdag georganiseerd door de StuRa AUHL plaatsvinden. Er wordt dan ook gevraagd aan de leden om deze dag vrij te houden aangezien we graag willen dat de leden aanwezig zijn.

## 6.2 Rondvraag

Er zijn nog steeds geen tussenschotten bij de mannentoiletten op de Campus Hasselt.

Er wordt gevraagd naar studentenkaartcontrole tijdens de blok om niet UHasselt-studenten te weren die in de bibliotheek plaats komen innemen.

Men vraagt of het mogelijk is voor middelbare scholieren om credits te behalen op de UHasselt. Verder wordt ook gepolst of er een mogelijk indicatieve mail verstuurd kan worden vanuit de faculteiten die het ogenblik dat de examenresultaten online zullen komen aangeven.

Eline vraagt dit na.